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Protokół Nr LXV/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 28 listopada 2023 roku 

 

  

 

 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                        - 21 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik    - 21 

  nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                                                  -  0 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
O godzinie 9.00 Przewodniczący Rady Andrzej Rogowski otworzył  LXV 

sesję Rady Miejskiej w Policach Powitał Burmistrza Polic Pana Wł. Diakuna, 

jego zastępców M. Greinerta oraz Jakuba Pisańskiego Sekretarza Gminy Panią 

A. Lemańską, Skarbnika Gminy Pana J. Zagórskiego, radnych Rady Miejskiej, 

naczelników urzędu, dyrektorów jednostek samorządowych Polic, 

Przewodniczących rad osiedi Sołtysów, oraz mieszkańców Gminy Police. 

Następnie Przewodniczący A. Rogowski na podstawie zgłoszeń  

w aplikacji e-sesja - listy obecności stwierdził, że obecnych jest 21 radnych,  

a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości.  

 

Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Policach w 

dniu 26 października 2023 r. oraz LXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w 

dniu 17 listopada 2023 r. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki takiej 

opłaty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Filii Naukowej Biblioteki im. Marii 

Skłodowskiej -Curie w Policach oraz zmiany statutu Biblioteki im. Marii 

Skłodowskiej -Curie w Policach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w Tanowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Police, w drodze 

komunalizacji, nieruchomości Skarbu Państwa. 



 

3 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Police z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w zakresie realizacji 

zadań pożytku publicznego w 2024 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Police 

oraz warunków korzystania z tych przystanków. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

       Projekt porządku obrad  stanowi  

       załącznik nr 4 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski składam wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad. Proszę o wykreślenie punktu 5 - Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki takiej opłaty. Po dokładnej analizie i złożonej 

propozycji przez Pana Burmistrza, istniejących warunków finansowych jest to 

propozycja zasadna, natomiast uważam, że w chwili obecnej nie ma warunków 

do podjęcia takiej decyzji. W związku z powyższym składam wniosek formalny 

o przegłosowanie mojej propozycji, czyli zdjęcie punktu 5 z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady A.Rogowski zarządził głosowanie w sprawie 

wykreślenia punktu 5 z porządku obrad, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 2 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Wniosek została przyjęty przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr  5   do protokołu. 
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       Projekt uchwały stanowi  

       załącznik nr 6  do protokołu 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał zmieniony porządek obrad. 

Następnie zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku 

obrad, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Z-ca Burmistrza M.Greinert – proszę, aby przed procedowaniem uchwały w 

sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości ogłosić 10 

minut przerwy, ponieważ musimy zgłosić autopoprawkę. 

 

Pkt  -  3  -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXIII sesji Rady 

Miejskiej w Policach w dniu 31 października 2023 r. oraz LXIV 

sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w dniu 17 listopada 2023 r. 

Radny A.Echaust zgłosił uwagę do protokołu z sesji w dniu 31 października 

2023r. – w trakcie procedowania uchwały o stawce podatku od nieruchomości 

zgłosiłem wniosek formalny dot. zarządzenia przerwy w obradach i mam 

uzasadnione obawy, że w tym przypadku Statut Gminy Police został naruszony 

w paragrafie 17 ust. 18 „Przewodniczący obradom niezwłocznie poddaje 

wniosek pod głosowanie. Rada decyduje zwykłą większością głosów. Wnioski 

formalne wskazane w ust. 3 pkt 4, 7 i 8 przyjmowane są bez głosowania. Jest to 

wyjątek wskazany w paragrafie 13 ust. 4 – zarządzenie przerwy w obradach, 

więc Przewodniczący powinien był taki wniosek bez głosowania przyjąć i taka 

przerwa powinna być zarządzona. To jest moja uwaga. 
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Radni nie zgłosili więcej uwag do treści protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej                   

w dniu 26 października 2023 roku oraz LXIV sesji nadzwyczajnej w dniu 17 

listopada 2023r. 

 

Pkt  -  4  -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

31 października 2023 r. do dnia 28 listopada 2023 r. przedstawił Burmistrz 

Wł. Diakun. 

W dyskusji głos zabrali: radny K.Kowalewski, Z-ca Burmistrza J.Pisański, 

Nacz. Wydz.RiFP A.Soprych – Kuśnierz, Burmistrz Polic W.Diakun, radny 

G.Ufniarz, Sekretarz A.Lemańska, Przewodniczący Rady A.Rogowski, radny 

J.Drzazga, radny A.Echaust, radny W.Gaweł, radny S.Kajkowski,Z-ca 

Burmistrza M.Greinert oraz Nacz. Wydz. SO K.Szkaplewicz – Doba. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik  

       nr 8 do protokołu 

 

 

10 minut przerwy do godziny 10.30 

 

Pkt  -  5  -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał pismo od Z-cy Burmistrza 

M.Greinerta w sprawie autopoprawki do projektu w/w uchwały (pismo stanowi 

zał. nr 9 do protokołu). 

Nacz. Wydz. GO P.Nagadowski omówił projekt powyższej uchwały.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny K.Kowalewski oraz Nacz. Wydz. GO 

P.Nagadowski. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 1 radny 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/606/2023 stanowi  

       załącznik nr 11  do protokołu 

 

Pkt  -  6  -  Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Filii Naukowej 

Biblioteki im. Marii Skłodowskiej -Curie w Policach oraz zmiany 

statutu Biblioteki im. Marii Skłodowskiej -Curie w Policach 

Nacz. Wydz. OK W.Stefański omówił projekt powyższej uchwały.  

 

Radna E.Ignaczak Przewodnicząca Komisji OKiS – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Dyskutowaliśmy, że w związku z likwidacją filii w bibliotece 

głównej zrobi się tłok. Będziemy się zwracać do Państwa, żeby filię nową 

rozszerzać. Szczególnie, że są tam lokale komercyjne i jest taka możliwość.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny G.Ufniarz. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/607/2023 stanowi  

       załącznik nr 13  do protokołu 

 

Pkt  -  7  -  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej 

ulicy w Tanowie 

Nacz. Wydz. GG R.Szczecka omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/608/2023 stanowi  

       załącznik nr 15  do protokołu 

 

Pkt  -  8  -  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy 

Police, w drodze komunalizacji, nieruchomości Skarbu Państwa 

Nacz. Wydz. GG R.Szczecka omówiła projekt powyższej uchwały.  
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Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/609/2023 stanowi  

       załącznik nr 17  do protokołu 

 

Pkt  -  9  -  Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy 

Gminy Police z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami w zakresie realizacji zadań pożytku publicznego w 

2024 roku 

Sekretarz Gminy A.Lemańska omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radna Z.Hlek Przewodnicząca Komisji ZSSiPP – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radna E.Ignaczak Przewodnicząca Komisji OKiS – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 2 osoby były przeciw, a pozostałe się wstrzymały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny G.Ufniarz, Sekretarz A.Lemańska, Z-ca 

Burmistrza M.Greinert, Z-ca Nacz. Wydz. OŚ P.Biegus, Nacz. Wydz. OK 

W.Stefański, radny A.Echaust, radna E.Ignaczak, radny D.Walczak, radna 
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G.Pawłowska, Z-ca Burmistrza J.Pisański, Nacz. Wydz. RiFP A.Soprych – 

Kuśnierz, radny K.Kowalewski oraz radny W.Gaweł. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 13  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 8 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/610/2023 stanowi  

       załącznik nr 19  do protokołu 

 

Przerwa 15 minut 

 

Pkt  -  10  -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na rok 2024 

Nacz. Wydz. SO K.Szkaplewicz - Doba omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 
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wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/611/2023 stanowi  

       załącznik nr 21  do protokołu 

 

Pkt  -  11  -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Police oraz warunków korzystania 

z tych przystanków 

Nacz. Wydz. SO K.Szkaplewicz - Doba omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 22  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXV/612/2023 stanowi  

       załącznik nr 23  do protokołu 
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Pkt  -  12  -  Interpelacje i zapytania radnych 

Pkt  -  13  -  Wolne wnioski 
 

Radny K.Kowalewski  - poinformował Państwa, że w ostatnim czasie 

wygrałem jedną z dwóch spraw. Jest to wprawdzie wyrok nieprawomocny. 

Sprawa skierowana przeciwko mnie przez ZWiK Police. Kosztami spraw 

obarczany jest ZWiK więc podejrzewam, że Pan Prezes i Spółka będą 

apelowali, aczkolwiek na ten moment pierwsza instancja jest wygrana. Mnie to 

cieszy i chciałem się tą radością podzielić. 

 

Radna J.Molenda – już jakiś czas temu dyskutowaliśmy o nieruchomości z 

kinem „Bajka” i nieruchomością za tym kinem. Czy coś się wydarzyło ? Druga 

sprawa dotyczy nas radnych – za każdym razem dostaję zawiadomienie o 

mającej się odbyć komisji na eleganckim papierze, w kopercie z naklejką z 

moim nazwiskiem. Jestem w dwóch komisjach, więc dwa razy w miesiącu takie 

zawiadomienie otrzymuję, a chciałabym tego nie otrzymywać na papierze. Jeśli 

to wymaga zmiany Statutu, to proszę się nad tym pochylić.  

Przewodniczący Rady A.Rogowski – proszę o opinię Pana mecenasa czy może 

być wersja papierowa czy elektroniczna. 

Radny W.Gaweł – my jako Stowarzyszenie Ekologiczne „Łarpia” właściwie 

nasze uwagi na temat ochrony środowiska, Łarpii i okolicy nie są brane pod 

uwagę. Natomiast spotkałem się z opiniami, że ktoś ze Śląska wypowiada się za 

nas co my chcemy, jak to widzimy itd. Chciałbym, żeby zrezygnować z takich 

podpowiedzi i nie brać ich pod uwagę, a raczej zapytać się nas w porozumieniu 

z Wydziałem Ochrony Środowiska. Na pewno wydamy dobrą i celującą opinię 

na temat tego co chcemy tu mieć u siebie na miejscu. W związku z tym 

wystosowałem do Państwa radnych taką prośbę, która jednocześnie jest 

kierowana do Panów Burmistrzów, żeby brać pod uwagę firmy, które się do nas 

zgłaszają i je dobrze i dokładnie prześwietlać. Ponieważ rezygnuję z bycia 

radnym w następnej kadencji, to chciałbym, żeby to coś zostało. Będziemy dalej 

walczyć o Łarpię i nasze środowisko.  

Pismo stanowi załącznik nr 24  do protokołu 
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Pkt  -  14  -  Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował radnym i gościom za udział 

w obradach i o godzinie 12.20 ogłosił zakończenie LXV sesji Rady Miejskiej 

w Policach. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady 

I.Zagórska-Król 

                      Andrzej Rogowski 

 

 

 


